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Sak 75/2013  Godkjenning av protokoll fra styremøtene i august 2013 

 
Protokollene for styremøtene i august ble enstemmig godkjent. Dette gjaldt styremøtene under 
Landsskytterstevnet 1. – 9. august, og et ekstraordinært telefonmøte 22. august. 
 
 
 

Sak 76/2013  Landslotteriet 2014 

 
Landslotteriet har gjennom mange år tilført organisasjonen, og ikke minst skytterlagene, 
kjærkomne midler som har blitt brukt etter sine formål. Overskuddet sentralt har vært benyttet 
til oppgaver hvor våre offentlige bevilgninger ikke har vært tilstrekkelige. 
 
Landslotteriet 2011 ga et resultat sentralt på snaut kr 700.000. Det er imidlertid knyttet 
betydelig merarbeid i administrasjonen med å arrangere et landslotteri etter samme mal som 
tidligere.  Spesielt gjelder dette arbeidet med å få returnert ikke solgte lodd samt oppgjør for 
loddene.  Administrasjonen er imidlertid positiv til et nytt lotteri i 2014, men ønsker å gjøre 
noen endringer i gjennomføringen av det. 



Norges Skytterstyre vedtok i møte den 17.06.2013 under sak 59/13 at det skal avholdes 
landslotteri i 2014 med følgende formål: 
 
”Utvikling av kurspakke og annet materiell for å gi støtte til gjennomføring av forenklet 
instruktørkurs for ungdom opp til 26 år”. 
 
Administrasjonens drøfting 
Styret har vedtatt å avholde Landslotteri 2014 og formål for lotteriet. Det legges opp til salg av 
200.000 lodd.  Loddprisen settes til kr 25,‐ pr stk.  Lotteriets formål ble vedtatt i møte i Norges 
Skytterstyre den 17.06.2013 under sak 59/13, jfr. ovenfor.  
 
Forslag til retningslinjer for gjennomføring av lotteriet 
Det etableres en grunnpakke og tilleggspakker.  Grunnpakken består av 100 lodd.  Alle 
skytterlag må motiveres til å selge grunnpakken og betale kr 1.500,‐ for denne. Dette er 
opprettholdelse av en mangeårig forutsetning for landslotteriene til DFS.   
 
Samtidig ønsker administrasjonen å innføre et gradert system for skytterlagenes andel per 
solgte lodd samt motivasjonspremier til de skytterlagene som selger mer enn 300 lodd. 
Skytterlagene vil således kunne sitte igjen med en forholdsvis større andel av solgte lodd, som vi 
håper kan bidra til å motivere for økt loddsalg.     
 
Oversikt over grunnpakke og tilleggspakker: 
Antall lodd  Stipulert 

antall lag 
Utgjør solgte lodd  Pris pr 

Lodd 
DFS’ andel

Grunnpakke:       

100 lodd  830  83000  15,‐  1.245.000,‐

       

Tilleggspakker:       

Pakke 1: 200 lodd  435  87000  15,‐  1.305.000,‐

Pakke 2: 201‐800 lodd  30  18000  10,‐  180.000,‐

Pakke 3: 801‐1500 lodd  10  7000  10,‐  70.000,‐

Pakke 4: 1501‐4000 lodd  2  5000  5,‐  25.000,‐

Sum    200000    2.825.000,‐

 
Et skytterlag som satser på å selge 1500 lodd må, i tillegg til grunnpakken, kjøpe tilleggspakke 1 
(200 lodd a kr 15,‐) + tilleggspakke 2 (600 lodd a kr 10,‐) + tilleggspakke 3 (700 lodd a kr 10,‐).  
Stipulert antall skytterlag som selger antall tilleggspakker er basert på salgstall fra 2011‐lotteriet 
samt en smule optimisme. 
 
Kjøp av tilleggspakke 2, 3 og 4 utløser motivasjonspremier slik: 
Tilleggspakke  Motivasjonspremie 

1:  200 lodd  Ingen motivasjonspremie 

2 : 201‐800 lodd  Gavekort DFS pålydende kr 5.000,‐ 

3 : 801‐1500 lodd  Gavekort DFS pålydende kr 8.500,‐ 

4 : 1501‐4000 lodd  Gavekort DFS pålydende kr 16.000,‐ 

 
Gavekortene er brukt som følge av at de er enkle å håndtere.  Gavekortene kan brukes som 
betaling ved kjøp av ammunisjon, våpen eller andre artikler i salgsavdelingen.  Skytterlag som 
selger tilleggspakker kan kun motta en motivasjonspremie, dvs. dersom et skytterlag velger å 



kjøpe tilleggspakke 4 etter at tilleggspakke 3 er betalt og gavekort utsendt vil få tilsendt et 
gavekort på kr 7.500 (16.000‐8.500) når pakke 4 er betalt. 
 
For å sikre forutsigbarhet i finansiering av lotteriet må det innføres et ”tak” på hvor mange 
motivasjonspremier som deles ut for hver tilleggspakke: 
 

Tilleggspakke 2  De 40 første skytterlagene som bestiller og betaler 

Tilleggspakke 3  De 15 første skytterlagene som bestiller og betaler 

Tilleggspakke 4  De 5 første skytterlagene som bestiller og betaler 

 
Dersom et slikt scenario vil bli tilfelle vil dette gi et overskudd sentralt på snaut kr 500.000. 
Dersom scenarioet slår til vil det bli langt flere motivasjonspremier til skytterlagene enn ved 
tidligere lotteri, men som følge av kjøpsplikten for grunnpakkene blir sentralleddets overskudd 
omtrent som tidligere år.  
 
Selve loddutsendingen ordnes som vanlig som en betalt dugnadsinnsats av et nærliggende 
skytterlag. 
 
Salgsperiode 
Salgsperioden planlegges å starte 1. mars 2014 og avsluttes ca. 31. oktober. 
 
Gevinster 
Ut fra antatt salgsvolum og utsalgspris skal samlet verdi på alle gevinster være kr 1.250.000.  
Det legges opp til følgende inndeling: 
 

Gruppe  Total verdi Antall gevinster 

Gruppe 1  500.000 5 

Gruppe 2  120.000 30 à kr 4000,‐ 

Gruppe 3  250.000 1000 à kr 250,‐ 

Gruppe 4  380.000 5100 à kr 75,‐ 

Sum  1.250.000 6135 

 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
1. Landslotteriet gjennomføres etter retningslinjene som er foreslått fra administrasjonen.   
2. Alle skytterlag tilsendes en grunnpakke på 100 lodd a kr 15,‐ som de oppfordres om å kjøpe 

for videresalg.   
3. Skytterlag som ønsker det kan bestille tilleggspakker.  Bestilte tilleggspakker kan ikke 

returneres. 
 
Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
 
 
 
 



Sak 77/2013  Klassesetting for 2014 

 
Administrasjonen har sett på deltakerstatistikk fra samlagsstevner, landsdelskretsstevner og 
Landsskytterstevnet. Statistikken og erfaringene viser fortsatt at klassesettingspoengsummene 
har en god fordeling med den klassestrukturen vi vedtok i 2006. Det er heller ingen stor 
diskusjon i organisasjonen om å endre disse poengsummene.  
 
Nivået og antallet i klassene holder seg nokså stabile, med noen regionale forskjeller. 
Premiegrensene i hver klasse på Landsskytterstevnet har også vært veldig like over tid, så også 
mellom LS i Voss og Oppdal.  
 
Administrasjonen ser det som et argument i seg selv å skape mest mulig ro om 
klassesettingspoengsummene, og vil heller ikke i år foreslå endringer. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Klassesettingspoengsummene for sesongen 2013 beholdes uendret til sesongen 2014.  
 
Henning Ivarrud fremmet følgende forslag: 
 
Klassesettingspoengsummen for opprykk fra klasse 2 til klasse 3 senkes med 2 poeng fra 242 til 
240. Øvrige klassesettingspoengsummer beholdes uendret til sesongen 2014. 
 
Vedtak  
Henning Ivarrud sitt forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

Sak 78/2013  Rapport status miljøpakkemidler 

 
Skytterstyret ble orientert om status for budsjett og byggeframdrift for Miljøpakkeprosjekt i 
2013, planlagte prosjekter i 2014 samt fireårsplan med prosjekter fram til 2017. Fireårsplanen 
er identisk med innsendt søknad til Forsvarsdepartementet om offentlig støtte i 2014. 
 
Det er i 2013 fullført til sammen 3 prosjekter. Det er ferdigstilt prosjekter i Rindal og i Bjoneroa, 
samt bygging av båsvegger på Voss skyttarlag sin bane.  Videre er miljøpakkeprosjekt i Otta 
startet opp i 2013, og blir etter framdriftsplanen ferdigstilt innen utgangen av 2013.  
 
I 2014 er det planlagt miljøpakkeprosjekt i Storfjord og Flatanger. 
 
 
Administrasjonen anbefaler styret å fatte følgende vedtak: 
Administrasjonens rapport om miljøpakkemidlene tas til etterretning. 
 
Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 



Sak 79/2013  Utsette saker fra Skyttertinget 

 
På årets Skytterting på Oppdal ble tre saker utsett: 
 
Sak 6: Forslag om å flytte klasse 1 fra 200m til 100m  

Oslo skyttersamlag fremmet følgende forslag:  
Saken utsettes og sees i sammenheng med en totalgjennomgang av klassestruktur og 
skyteprogrammer i DFS.  Dette skal legges fram for Skyttertinget innen 2016.  

 
Vedtak: 

Oslo skyttersamlags forslag ble vedtatt med 45 stemmer mot 11 stemmer. 
 
Sak 7: Forslag om å flytte klasse V65 fra 100m til 200m  

Jens Sverre Knutsen redegjorde, og fremmet på vegne av Norges Skytterstyre forslag om å 
utsette saken på samme grunnlag som sak 6. 

 

Vedtak: 

Saken utsettes. Enstemmig vedtatt.  
 
Sak 10: Forslag om endring av dopingbestemmelser klasse 2 og V55  

Nordfjord skyttersamlag fremmet følgende forslag: 

Saken utsettes. 

 

Vedtak: 

Saken utsettes. Enstemmig vedtatt. 
 
‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
 
Administrasjonen ser det som naturlig å gjøre en samlet vurdering av sakene sammen med en 
gjennomgang av klassestruktur og skyteprogrammer i DFS, jf. også Langtidsplanens tiltak 7.4 a): 
«Vurdere klassestruktur og program for å øke rekrutteringen, og beholde flest mulig skyttere» 
 
Administrasjonen mener at sak om endring av dopingbestemmelser også kan sees i 
sammenheng med klassestruktur, noe det ble argumentert med fra tingets talerstol i 
forbindelse med utsettingsforslaget. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Utsette saker på Skyttertinget 2013 sees i sammenheng med en totalgjennomgang av 
klassestruktur og skyteprogrammer i DFS.  Dette skal legges fram for Skyttertinget innen 2016. 
 
Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 



Sak 80/2013  Budsjett 2014 

 
Administrasjonen la fram innledende kommentarer til hovedpostene i budsjettet for 2014. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Norges Skytterstyre ga signaler til administrasjonen for videre budsjettarbeid fram mot neste 
møte. 
 
Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

Sak 81/2013  Oppdrag LS‐utvalget 

 
I 2008 ble det såkalte LS‐utvalget opprettet som et Ad‐hoc utvalg. Utvalget har senere hvert år i 
etterkant av landsskytterstevnene evaluert gjennomføringen av finalene på LS, og foreslått 
eventuelle tilpasninger. Dette har vært tiltak med hensyn til tidstabell og sportslige tilpasninger 
for å få LS til å bli best mulig for skytterne, publikumsopplevelsen på arenaen og NRK sine behov 
for tilrettelegging av gode TV‐sendinger.    
 
Administrasjonens drøfting 
Administrasjonen ser også denne høsten behov for at et utvalg settes ned for å evaluere 
gjennomføringen på Landsskytterstevnet i Oppdal, og eventuelt foreslå tilpasninger til 
Skytterstyret. Både nåværende tidstabell, gjennomføring av prinsesse‐ og kongelag, samt 
organisering av Stang og felthurtigfinalen er her viktige tema.     
 
Administrasjonen har ikke foreslått medlemmer til utvalget, da det kan være alternative måter 
å organisere utvalget på.  
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Norges Skytterstyre gir med bakgrunn i gjennomføringen av Landsskytterstevnet 2013, LS‐
utvalget i oppdrag å evaluere og foreslå eventuelle sportslige/arrangementsmessige 
tilpasninger ved finaleavviklinger.  
LS‐utvalget skal avlegge sin rapport til Norges Skytterstyre innen 20. november 2013. 
 
Vedtak 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt.  
 
Norges Skytterstyre oppnevner følgende personer til LS‐utvalget: 
Jens Sverre Knutsen (leder), Jan Åge Gjerstad, Eva Rubbås‐Risvik, Pål Øyvind Ørmen, Ola Lunde, 
Tor Idar Aune, Ole John Hostvedt og Terje Vestvik (sekretær) 
 
Enstemmig vedtatt.  
 
 
 



Sak 82/2013  Aktuelle regelendringer i forbindelse med Skytterboka for 2014‐2015 

 
Det skal produseres ny Skytterbok med regelverk for årene 2014‐2015. Administrasjonen 
gjennomgikk aktuelle saker som kan drøftes i forhold til regelverket. Ny Skytterbok utarbeides 
ved nyttårsskiftet. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Norges Skytterstyre ga innspill til aktuelle regelendringer. 
 
Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

Sak 83/2013  Godkjenning av intensjonsavtale med Vernepliktsverket 

 
Intensjonsavtalen regulerer samarbeidet mellom Vernepliktsverket (VPV) og Det frivillige 
Skyttervesen (DFS).  
DFS, som støtteorganisasjon for Forsvaret, skal støtte VPV med å rekruttere etterspurt 
kompetanse til totalforsvaret. Forsvarets forvaltningsordning for vernepliktig personell legges til 
grunn for samarbeidet. DFS sitt bidrag omfatter å støtte både den militære og den sivile delen 
av totalforsvaret.  
 
Hensikten med avtalen er å; 
- utnytte hverandres kompetanse og øke kunnskapen om hverandres virksomhet  

tilrettelegge for rekruttering til tjeneste og utdanning i Forsvaret  
- samarbeide om informasjon på skolebesøk og utdanningsmesser  
- invitere VPV til ungdomssamlinger i regi av DFS  
- arrangere egne temadager i samarbeid med skytterlagene (kombinasjon av praktisk og teoretisk 

øvelse)  
- tilby VPV å søke/annonsere blant DFS sin medlemsmasse etter ønsket fagkompetanse 
 
Administrasjonens drøfting 
Langtidsplanens punkt 5.2 a) sier at DFS skal søke samarbeid med Vernepliktsverket, for å bidra 
til rekruttering av flere skyttere til Forsvaret og informere om Forsvarets utdanningstilbud. 
Administrasjonen kontaktet Vernepliktsverket med sikte på å etablere en avtale som er tilpasset 
dagens rekrutteringsbehov for Forsvaret, og således mer utfyllende enn formålsparagrafen til 
DFS. Vi tok da utgangspunkt i vedtatt visjon i langtidsplanen, der DFS skal ha fokus på vårt 
bidrag til totalforsvaret, og nevnte tiltak i langtidsplanen. 
 
Forpliktelsene for DFS er i avtaleforslaget hovedsakelig knyttet til informasjonsvirksomhet. 
Gjennom avtalen forplikter DFS seg hovedsakelig til å informere generelt om rekruttering til 
Forsvaret i forbindelse med kurs og annen sentral opplæringsvirksomhet, herunder vise til 
kontaktinformasjon til Forsvaret/VPV. Ved samlinger og tilpassede kurs i DFS, med et 
elevgrunnlag som er relevant for rekruttering til Forsvaret, kontaktes VPV med anmodning om 
bistand til å orientere om førstegangstjeneste, utdanning og videre tjeneste i Forsvaret.  

 



I tillegg vil informasjonsvirksomheten lokalt knytte seg til å delta på skolebesøk og 
utdanningsmesser. Her må vi basere oss på lokale krefter i samlag og skytterlag.  
 
Vernepliktsverket får rett til gratis å annonsere i NST og på dfs.no, samt å kunne informere om 
sin virksomhet gjennom NST.  
 
Økonomi. 
DFS sine utgifter med avtalen vil primært være å dekke reiseutgifter i forbindelse med 
informasjonsvirksomhet. Noen reiseutgifter kan falle på samlag og eventuelt skytterlag, men 
dette vil eventuelt være tilstelninger i deres nærområde.  
 
Administrasjonen mener intensjonsavtalen er viktig for å synliggjøre DFS sin relevans som 
rekrutteringsinstitusjon til det «nye» Forsvaret og totalforsvaret. Dette blir et viktig tema i 
gjennomgangen av DFS sin framtidige forsvarsrolle og tilknytning til Forsvaret. DFS viser 
gjennom avtalen at vi kan bidra på flere områder enn å fremme praktisk skyteferdighet innen 
det norske folk, som fortsatt vil være kjernevirksomheten vår. Vi bør også kunne søke på midler 
fra Forsvarsdepartementet til spesielle tiltak som er planlegges gjennomført i samarbeid med 
Vernepliktsverket. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Intensjonsavtalen mellom Vernepliktsverket og Det frivillige Skyttervesen godkjennes. 
 
Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

Sak 84/2013  Utbetaling av premieoppgjør fra DFS sentralt 

 
Det vises til vedtak under sak 94/2012 angående at DFS sentralt kan tilby utbetaling av 
premieoppgjør fra skytterstevnene.  Etter planen skulle løsningen settes i drift fra 1. oktober 
2013.  Samme system skal også brukes i forbindelse med utbetaling av bidrag til 
skytterlag/skyttersamlag. 
 
Administrasjonens drøfting 
Den samlede løsningen for administrasjon av bidragsutbetaling og premieoppgjør var kalkulert 
til å komme på mellom 150.000‐200.000 kroner og skal finansieres innenfor de midlene som er 
tilgjengelig på IT, eventuelt som søknad om prosjektmidler.  Etterkalkulering viser imidlertid at 
prisen på løsningen vil bli ca. 100.000 høyere.  I tillegg har man vært nødt til å omprioritere på 
oppgavene som gis som oppdrag til Winorg AS.  Samarbeid med Miljødirektoratet om nytt 
skytebaneregister måtte prioriteres, og det gjorde at vi måtte omprioritere ressursene til de 
datamiljø som DFS har som leverandører.  Skytebaneregistret er delfinansiert av 
Miljødirektoratet, og det var viktig å gjøre denne oppgaven i forbindelse med at de stilte 
økonomiske midler til disposisjon. Dette prosjektet er nå ferdigstilt. 
 
Som følge av dette, er utviklingen av løsningen for premieoppgjørsbehandling og 
bidragsutbetaling satt på vent. Det er således ikke mulig å sette dette i drift innen 01.10.2013.  
Utviklingen er imidlertid i ferd med å starte, og en regner med at det skal være klart fra 



01.04.2014.  Når det gjelder det finansielle så vil merkostnadene i forhold til beløpet som var 
satt opp i saksutredningen til sak 94/2012 påløpe i 2014, og vil kunne dekkes innenfor de midler 
som er tilgjengelig på IT. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
1. Norges Skytterstyre tar orientering om premieoppgjørsbehandling fra DFS sentralt til 

etterretning.  
2. Vedtak i sak 94/2012 angående tidspunkt for innføring av premieoppgjørsbehandling oppheves. 
3. Løsningen settes i drift fra 1. april i 2014 og ordningen evalueres høsten 2015.  
4. Det forutsettes at merutgiftene til denne utviklingen må dekkes innenfor de midler som er 

tilgjengelig på IT i 2014. 
 
Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

Sak 85/2013  Høring Langtidsplan 2012 ‐ 2016 

 
Skyttertinget vedtok følgende i sak 6/2012: 
Det frivillige Skyttervesens Langtidsplan for perioden 2012‐2016 godkjennes.  Ved rullering av 
planen skal den sendes ut til høring og fremmes for Skyttertinget i 2014. Enstemmig vedtatt. 
 
Administrasjonens drøfting 
Administrasjonen foreslår å sende ut langtidsplanen slik den ble vedtatt, med oppdatert 
tiltaksplan slik at samlagene får en orientering om status i arbeidet per 1. september.  
 
Samlagene bes om å komme med innspill til planen, uten at det stilles spesielle spørsmål.  
I høringsbrevet må det likevel presiseres at dette er en rullering av planen, og at en ny plan for 
perioden 2016‐2020 vil legges fram for Skyttertinget i 2016.  
 
I høringsbrevet vil vi også be om en kort status for samlagenes oppfølging av planen. 
 
På bakgrunn av høringene og innspill fra styret utarbeides forslag til eventuelle tillegg/endringer 
som fremmes for Norges Skytterstyre og Skyttertinget 2014. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
1. Langtidsplan 2012‐2016 sendes ut til høring i samlagene senest 1. oktober.  
2. Høringsfristen settes til 1. februar 2014. 
 
Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
 



Sak 86/2013 
Anmodning om omberammelse av Samlagsmesterskapet i baneskyting 
for Opland i 2014 

 
Opland skyttersamlag har sendt søknad om å endre dato for sitt samlagsstevne i baneskyting 
utenom de faste datoer som er satt i DFS sin hovedterminliste. De begrunner søknaden med at 
de ikke får noen arrangører til å arrangere de aktuelle helgene som er satt opp fra DFS, 
 
Administrasjonens drøfting 
I 2010 ble Skytterstyret forelagt en slik problemstilling fra Gudbrandsdal skyttersamlag, som 
ville flytte sitt samlagsstevne en helg tidligere enn oppsatt på DFS terminliste i forbindelse med 
kollisjon med reinsjakta.  Dette ble da innvilget, med pålegg om å finne en annen helg til 
Skytingens Dag som var datosatt samme helg som de søkte å få arrangere samlagsstevne på. 
 
Når det gjelder søknaden fra Opland, mener administrasjonen at dette er en noe annerledes 
sak. Det er ikke gitt en begrunnelse for hvorfor det er vanskelig å skaffe arrangører til de helger 
som er satt opp i DFS sin hovedterminliste.  
 
Å gi Opland en slik tillatelse vil medføre for framtid at alle som søker en slik endring vil måtte få 
en slik tillatelse. Hvis ordningen skal praktiseres slik blir jo de datoer som settes opp på DFS sin 
hovedterminliste høyst veiledende. Å flytte samlagsmesterskapet vil utvilsomt også påvirke 
andre omliggende samlag, som ikke kan forvente deltakelse fra Opland siste uke i juni. Opland 
blir således i ”utakt” med de omliggende skyttersamlag, som kan medføre reaksjoner fra disse 
om søknaden blir innvilget.  
 
Administrasjonen mener derfor at det må foreligge mer tungtveiende argumentasjon enn 
problemer med å skaffe arrangører for å flytte et samlagsmesterskap. Opland skyttersamlag har 
tradisjonelt vært av de mest robuste skyttersamlagene i Norge, og burde således godt kunne 
skaffe arrangør til et av de viktigste stevner i samlaget gjennom året. Med bakgrunn i disse 
forhold anbefaler ikke administrasjonen at Opland skyttersamlag gis tillatelse til flytting av sitt 
samlagsmesterskap i baneskyting for 2014. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak:  
Norges Skytterstyre innvilger ikke Opland skyttersamlag sin søknad om å flytte 
samlagsmesterskapet i baneskyting for 2014 utenom datoene oppsatt i DFS sin 
hovedterminliste. 
 
Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

Sak 87/2013  Søknad om hedersbevisninger 

 
Vedtak  
Norges Skytterstyre vedtok tildeling av hedersbevisninger. Vedtaket er ført i B‐protokoll. 
 
 
 



Sak 88/2013  Engasjement kommunikasjonsstrategi, omdømme og merkevarebygging 

 
DFS ønsker å starte en prosess med omdømme og merkevarebygging der formålet er å 
synliggjøre og tydeliggjøre DFS sin forsvars‐ og samfunnsrolle med utgangspunkt i vedtatt 
langtidsplan og organisasjonens kjerneverdier.  
 
Administrasjonen har tatt kontakt med Sponsorconsult ved Jacob Lund og forespurt om han kan 
tenke seg å bidra i en slik prosess. Lund var tilstede på årets landsskytterstevne for å lære mer 
om DFS, og for å danne seg et bilde av hvordan prosessen kan gjennomføres og hva han best 
kan bidra med. Jacob Lund er utvilsomt en av Norges fremste eksperter på omdømme‐ og 
merkevarebygging, og har gjennom mange år som sponsorsjef i DNB hatt ansvar for mange av 
de største sponsoravtalene i norsk idrett. Han har også en viss kjennskap til Forsvaret og DFS 
gjennom mange år som tjenestegjørende i Heimevernet.  
 
Med utgangspunkt i hans spisskompetanse på området har vi diskutert et mulig samarbeid med 
DFS som omfatter utarbeidelse av forslag til strategier for DFS. Lund er veldig tydelig på at vi må 
være bevisst på hvordan vi eventuelt vil «selge» DFS til kommersielle samarbeidspartnere, 
hvilke bedrifter vi ønsker å assosiere oss med og motsatt; hvilke assosiasjoner vil eventuelle 
samarbeidspartnere ha til DFS. I dette perspektiv er det også svært viktig å avklare DFS 
framtidige forsvars‐ og samfunnsrolle før vi eventuelt søker kommersielle samarbeidspartnere. 
Dette blir gjort gjennom den offentlig nedsatte arbeidsgruppen. 
 
Gjennom samtalene med Lund har vi fokusert på noen samarbeidsområder som danner 
grunnlag for et eventuelt samarbeid og utkast til avtale mellom partene.  
 
Engasjementet er planlagt å starte opp 1. oktober 2013 med ferdigstilling innen september 
2014. 
 
Administrasjonens drøfting 
Administrasjonen mener det er viktig å starte en prosess for styrke kjennskapen til DFS som 
samfunnsaktør og hva vi bidrar med i det norske samfunnet. Dette er et sentralt 
satsingsområde i langtidsplanen, og spesielt viktig for å styrke synliggjøring og organisasjonens 
anerkjennelse i samfunnet. I denne sammenheng er omdømme‐ og merkevarebygging særdeles 
viktig, og nåværende informasjonsstrategi bør samtidig videreutvikles gjennom en 
kommunikasjonsstrategi som kan styrke vår kommunikasjon med omverden, og bevisstgjøre 
bruk av media og sosiale media.  
 
Med tanke på å styrke finansiering av organisasjonens aktiviteter framover er det også viktig å 
legge et grunnlag for å gjøre organisasjonen attraktiv for eventuelle kommersielle 
samarbeidspartnere. Her er det viktig å få avklart hvilke oppgaver vi skal utføre for Forsvaret og 
samfunnet for øvrig i framtida, og statlig finansiering av disse oppgavene. Prosessen må derfor 
samordnes med den offentlige gjennomgangen av DFS. Selv om organisasjonen sentralt søker 
100 % statlig finansiering av framtidige offentlige oppgaver, er det viktig å kunne ha disponible 
midler til videreutvikling av organisasjonen samt aktiviteter som vi eventuelt ønsker å drive 
utover offentlige oppgaver.  
 
Administrasjonen mener det er viktig å starte arbeidet med strategi for omdømme og 
merkevarebygging fulgt av en kommunikasjonsstrategi.  For DFS blir dette et nytt arbeidsfelt 



som vi ikke har spesiell kompetanse eller erfaring med, og et samarbeid med Sponsorconsult 
v/Jacob Lund er den beste starten vi kan få på dette viktige arbeidet. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
1. Norges Skytterstyre iverksetter arbeid med strategi for omdømme‐ og merkevarebygging og 

utarbeidelse av kommunikasjonsstrategi i samsvar med vedtatt langtidsplan 2012‐2016. 
 

2. Norges Skytterstyre godkjenner utkast til avtale med Sponsorconsult ved Jacob Lund. 
 
Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

Sak 89/2013  Årshjul for Norges Skytterstyre for tingperioden 2013‐14 

 
Administrasjonen har utarbeidd et forslag til årshjul for Norges Skytterstyre i tingperioden 
2013‐14. Årshjulet gir en enkel oversikt på når hovedtema og faste saker skal behandles av 
styret. Dette er ment som et hjelpeverktøy og delvis huskeliste for saker som skal til behandling. 
 
Årshjulet blir oppdatert etter desembermøtet. Listen over gjenstående og kjente saker 
oppdateres fortløpende, og sendes ut sammen med innkalling til styremøtene slik at styret 
sikres en best mulig oversikt. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Årshjul for Norges Skytterstyre for tingperioden 2013‐14 tas til etterretning. 
 
Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 
   



 

Meldingssaker   

 
1. Status for arbeid ”Gjennomgang av DFS framtidige forsvars‐ og samfunnsrolle”. 
2. Status LS 2014 Sandnes.   
3. Status LS 2015 Lesja. 
4. Status LS 2016 Øvre Målselv.   
5. Rapport bokprosjekt – videre markedsføring. 
6. Nytt skytebaneregister – status. 
7. Brev fra Magne Ottershagen. 
8. Takkebrev LS 2013. 
9. Forespørsel fra Norske Vandrerhjem om avtale med DFS. 
10. Oppsummering Nordisk mesterskap 2013. 
11. Nordisk mesterskap 2015. 
12. Norsk Skyttertidende – prosess for vurdering av framtidas NST. 
13. Facebook‐sidene til DFS – endring til offisiell side.  
14. Kaliber 5,56 – videre saksbehandling. 
15. Videreutvikling Sauer 200 STR – orientering fra Kurt Arne Berglund. 
16. Bruk av DFS‐logo og videreføring av nåværende DFS‐skjold. 
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